

Zürich, 1. Dezember 2020

Mitteilung



Neuer Senior Investment Analyst

Wir freuen uns, mitteilen zu können, dass Marko Stjepandic als Senior Investment Analyst zu Lakeward Management AG gestossen ist. Seit dem 1. Dezember unterstützt uns Marko Stjepandic im Bereich Investment und Asset Management. Er hat einen B.Sc. in Banking and Finance und einen M.A. in Finanzen und Rechnungswesen. Marko war zuvor als Senior Consultant bei Ernst & Young Ltd. tätig und hat namhafte, global tätige Unternehmen im Bereich Life Sciences hinsichtlich des M&A Prozesses beraten. Durch seine Grundausbildung, als eidgenössisch Diplomierter Hochbauzeichner, sein Hochschulstudium im Wirtschaftsbereich sowie seinen Erfahrungen in der Unternehmensberatung, verfügt er über einen breit gefächerten Erfahrungsschatz.

Über Lakeward Management AG

Lakeward Management AG ist eine unabhängige, international tätige Schweizer Immobilien-Investmentboutique. Das in Zürich ansässige Unternehmen ging bei einem Management Spin-off aus einem Schweizer Family Office hervor und wurde 2015 von Simon Koenig gegründet. Durch das starke Beziehungsnetz in der Finanz- und Immobilienbranche erhält die unternehmerisch geführte Investmentboutique Zugang zu attraktiven Beteiligungsprojekten.

Lakeward Management AG investiert in Bestandsimmobilien und Entwicklungsprojekte in den wachsenden Ballungszentren in Europa und begleitet die Umsetzung der Projekte in enger Kooperation mit den involvierten Partnern. Unternehmerisches Handeln und qualitätsorientiertes Portfoliomanagement ermöglichen die konstante Erwirtschaftung attraktiver Renditen. Lakeward Management AG sieht sich als Vorreiter für innovative und profitable Kundenlösungen entlang des gesamten Immobilieninvestitionszyklus. Im Dezember 2020 wurde die Angebotspalette mit der Lancierung des Immobilienfonds 'Lakeward Real Estate Fund – European Opportunities I' erweitert.

Für Presseanfragen kontaktieren Sie bitte:
Caroline Geyer, Tel. +41 41 792 00 00, info@lakeward.ch

Zurich, 1st December 2020

News



New Senior Investment Analyst

We are pleased to announce that Marko Stjepandic joined Lakeward Management AG on 1st December 2020 as Senior Investment Analyst supporting the areas of investment and asset management. He holds a B.Sc. in Banking and Finance and an M.A. in Finance and Accounting. Marko previously worked as a Senior Consultant at Ernst & Young Ltd. and has advised well-known global companies in the life sciences sector on the M&A process. Marko holds a Swiss Federal Diploma in structural engineering and has completed a B.Sc. in Banking and Finance and an M.A. in Finance and Accounting. He brings a wide range of experience in economics, engineering and management consulting.

About Lakeward Management AG

Lakeward Management AG is an independent, internationally active Swiss real estate investment boutique. The Zurich-based company emerged from a management spin-off of a Swiss family office and was founded in 2015 by Simon Koenig. Thanks to the strong network of relationships in the finance and real estate industry, the entrepreneurially managed investment boutique has access to attractive investment projects.

Lakeward Management AG operates in the growing metropolitan areas in Europe and accompanies the implementation of the projects in close cooperation with the partners involved throughout the various phases of real estate investing and development. Entrepreneurial action and quality-oriented portfolio management enable the constant generation of attractive returns. Lakeward Management AG sees itself as a pioneer for innovative and profitable customer solutions along the entire real estate investment cycle. In the fourth quarter of 2020, the range of services will be expanded with the launch of the real estate fund 'Lakeward Real Estate Fund - European Opportunities I'.

For press inquiries, please contact:

Caroline Geyer, phone +41 41 792 00 00, info@lakeward.ch